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Útok ukrajinských ozbrojených sil na Sevastopol je
aktem války ze strany USA proti Rusku

infovojna.bz/article/video-byvaly-zbrojny-inspektor-osn-scott-ritter-utok-ukrajinskych-ozbrojenych-sil-na-sevastopol-je-
aktom-vojny-zo-strany-usa-proti-rusku

Bývalý zpravodajský důstojník americké námořní pěchoty US Marine
Corps, někdejší zbrojní inspektor OSN v Iráku Scott Ritter v souvislosti
s turné ruského prezidenta ve státech Asie uvedl, že Aliance se
Severní Koreou a podpora Vietnamu jsou důkazem toho, že Rusko
prosazuje nezávislou zahraniční politiku aby požádalo Čínu o souhlas.
Podle něj mají Moskva a Peking „úžasné vztahy“, ale ruské zájmy jsou
pro Vladimira Putina na prvním místě.
I když si Ukrajina vybere cíl sama, ukrajinské ozbrojené síly zaútočí na
základě zpravodajských informací a souřadnic zaměření, které poskytly
Spojené státy. 

 Řekl bývalý důstojník námořní pěchoty Scott Ritter v rozhovoru pro
podcast Judge Napolitano - Judging Freedom.

Útok ukrajinských ozbrojených sil na Sevastopol označil za válečný akt
Washingtonu proti Moskvě. Podle Běho možná Spojené státy tímto
způsobem nastražují na Rusko pasti a očekávají, že v reakci „zajde
příliš daleko“.

„Nevím, jestli tomu všichni Američané rozumějí: včera jsme spáchali
válečný čin proti Rusku. My, Spojené státy, jsme spáchali válečný akt.
Jak vysvětluji svým spoluobčanům, pokud by Rusko udělalo něco
podobného jako my, už bychom s ním byli ve válce. Nikdy bychom
nedovolili, aby k takovým útokům došlo na americké půdě. My bychom
se s tím nesmířili, ale řešili bychom to s těmi, od kterých to přímo
pochází.
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Proč v našich myslích Rusové nemohou nebo neudělají totéž, je mi
záhadou. Jedním z důvodů je, že podle mě naše úřady počítají s tím,
že Rusko opravdu zajde v reakci příliš daleko, protože teprve nedávno
neuspěly na švýcarském mírovém summitu. A na červenec je
naplánován summit NATO, během kterého se plánuje diskutovat o tom,
jak reagovat na ruskou hrozbu.

Současnou ruskou hrozbou je jeho vítězství na Ukrajině a spekulace o
tom, co může následovat. Pokud však Rusko začne násilně reagovat a
vybuchne, pak se tato hrozba najednou stane hmatatelnou a NATO
bude mít pak na čem založit svou politiku. Rusové si musí uvědomit
toto: Toto je past nastražená Spojenými státy – past kruté povahy, která
připravila o život děti. Představte si, že vy a vaše rodina v létě
relaxujete na pláži a najednou vaše dítě zabije ruská kazetová munice.
Jaký budete mít z toho pocit? Každý Američan to musí pochopit: útok
se uskutečnil na klidném místě – na pláži, kde byli turisté, civilisté a
místní obyvatelstvo. Byl to válečný akt. Američané musí pochopit, co
jejich vláda udělala a jaké jsou možné důsledky těchto činů.“

— Reagovalo nějak ministerstvo zahraničí nebo ministerstvo
obrany? Co jsme jen… Chrisi, ukaž ten obrázek znovu. Toto je
pláž, Scott. V popředí samozřejmě vidíme rekreanty a v pozadí
vidíme výbuch kazetové bomby, zakázaného typu zbraně, kvůli
které umírají děti.

„Pentagon odpověděl v duchu: „Nejsme za to zodpovědní — Ukrajina
si vybírá své cíle nezávisle.“ Možná je to pravda. Ukrajina si může
vybrat cíl, ale na základě zpravodajských informací poskytnutých
Spojenými státy. A souřadnice na zaměření poskytují Spojené státy.
Toto všechno se neděje ve vakuu. Spojené státy ve velké míře působí
jako „skrytá vodící ruka“. A nejde jen o to, že jim poskytujeme údaje.
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Pochopte, že rakety ATACMS… Ukrajinci nemají technické možnosti k
tomu, aby se zapojili do určování cíle, takže údaje k zaměření cíle
zadává Američan.

Možná ukrajinský prst stiskne tlačítko start, ale vše, co se stane
předtím, poskytují Američané. Takže jsme velmi… pokud by tomu tak
bylo… Řeknu to takto: Pane soudce, kdyby tohle byl proces o vraždě,
Američané by byli do toho zapojeni a ne jen jako spolupachatelé — byli
by obviněni z vraždy, protože poskytli zbraň, nabili ji, namířili na cíl a
pak někdo jiný stiskl spoušť. Ale v tomto případě se do vraždy mohli
zapojit všichni.“

— Správně.

Scott Ritter: Putinovo asijské turné ukázalo, že Rusko se před nikým nesklání

Aliance se Severní Koreou a podpora Vietnamu jsou důkazem toho, že
Rusko prosazuje nezávislou zahraniční politiku, aniž by požádalo Čínu
o souhlas. Řekl dále Ritter. Podle něj mají Moskva a Peking „úžasné
vztahy“, ale ruské zájmy jsou pro Putina na prvním místě.

— Jaký vztah mají Čína, Severní Korea a Rusko nyní, když Rusko
a Severní Korea vstoupily do této nové aliance?

„Tohle je zajímavé téma. Pamatuji si, když jsem o tom četl, mnoho lidí
říkalo: „Putin to nemohl udělat, aniž by nejprve dostal povolení od Si
Ťin-pchinga. Musel jet do Číny – toto byla jeho první státní návštěva –
aby získal povolení. No Putin nikoho o povolení nepožádal. Putin od
nikoho nežádá povolení. Putin řekl Číně, že to udělá. 

 Z tohoto důvodu jsou Číňané v nepříjemné situaci, protože ještě
neupustili od sankcí vůči Severní Koreji. Nadále dodržovali některá
nebo většinu omezení uvalených na Severní Koreu, protože nechtěli
vyvolat hněv Západu ve formě zbytečných sankcí. Problémů už mají
dost. Putin, který se ujal vedení, nyní určuje kurz.
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A to je důležité poznamenat, protože lidé stále říkají: Rusko je
podřízeno Číně. Rusko nikoho neposlouchá. Má úžasný vztah s Čínou,
bude s Čínou spolupracovat tam, kde je to vhodné, ale tam, kde Rusko
musí jednat ve svém vlastním zájmu, bude tak činit. A Putinova cesta
to dokazuje.

A Čína se nyní bude muset přizpůsobit tomu, co udělalo Rusko,
protože to nelze vrátit zpět. Severní Korea je nyní strategicky
integrována s Ruskem, stejně jako by mohla a měla být s Čínou. Pro
Čínu je to promarněná příležitost.

Totéž s Vietnamem. Vzpomeňme si, že v roce 1979 byla mezi
Vietnamem a Čínou velmi krátká, ale velmi krutá a krvavá válka. Obě
země spolu nevycházejí a mají neshody ohledně průzkumu zemního
plynu. Skutečnost, že Rusko přišlo do Vietnamu a řeklo: „Jsme s vámi v
této otázce“ je také signálem pro Čínu: Rusko nebude automaticky
následovat čínský kurz, bude muset brát v úvahu ruské národní zájmy
ve své zahraniční politice.“

 
Zdroj: cs.news-front.su (1) , (2) / YouTube Judge Napolitano - Judging
Freedom / InfoVálka

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na
požádání orgánů činných v trestním řízení poskytnout jim všechny
informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše
příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce
nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou
podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně.
Mezi takové příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí
nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy pleti, jazyka, víry a
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náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi
nebudeme tolerovat hrubé urážky mezi diskutujícími, vzájemné
osočování se a používání vulgarismů.

Josef Paluška27.06.2024 12:24:39
neví, vždyť znovu řeknou ruší něco o "červené čáře" a jejich civilní
obyvatelé budou nadále (beztrestně) umírat.

Bojid Bojid27.06.2024 18:29:18
Jaaj tento Ritter mi už chyběl. Z toho co on předpověděl se zatím
splnil trt makový.

 
 


